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Posiedzenie Rady Dziekufiskiej l(ydzialu FilozoJii i Nsuk

Spolecznych rozpoczglo sig o godzinie 13.15

Posiedzenie odbylo sig w trybie online, przy zastosowaniu

aplikacji Teums.

Ad1

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. Uniwersytetu otworzyl posiedzenie

Rady Dziekariskiej Wydziatu Filozofii i Nauk Spotecznych.

Na proSbg Dziekana dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK zgodzil sig zostad

konsultantem protokolu.

Wobec braku zmian do porz4dku obrad Dziekan kontynuowal posiedzenie.

Ad2

Informacje i komunikaty Dziekana:

JM Rektor prof. dr hab. Andrzej Sokala na spotkaniu nadzwyczajnym

wLadz rektorskich z Dziekanami przekazaL podzigkowania za oddolne,

spontaniczne dzialania wsparcia dla Ukrainy i student6w z Ukrainy. Na

naszym Wydziale mieliSmy dwie inicjatywy: zbiorkg materiat6w, Srodk6w

higienicznych i lekarstw oraz wo lo ntariat naszy ch student6w dzialaj1cy ch

przy punkcie informacyjnym na Dworcu Gl6wnym PKP. ZgLoszona jest

r6wniez chgi dtugofalowej pomocy przez student6w kognitywistyki i

psychologii.

Dziekan przekazal r6wniez proSbg wladz rektorskich, aby pamigta6 o

podstawowej misji uniwersytetu i pomocy instytucjonalnej jako

Uniwersytet. W zwiqzku z tym, ze obecnie zbi6rek r62nego rodzaju i

l.

2.



a
J.

roZnych form pomocy jest bardzo duho, wladze proszq, aby pracownicy w

pomoc angahowali sig indywidualnie, a nie instytucjonalnie.

Dziekan poinformowal, ze Uniwersytet Mikotaj a Kopernik a prry gotowuj e

sig na przyjgcie student6w z Uczelni ukrairiskich. W ubieglym tygodniu

wladze rektorskie zebraly informacje ile miejsc potencjalnie mozemy

wygenerowa6 na naszych kierunkach oruz podjgta zostala r6wnie2 akcja

specjalnych kurs6w doszkalaj4cych z jgzyka polskiego dla tych os6b.

JM Rektor zachgca do wykorzystywania narzgdzi IDUB-owych,

wydziaLowych i instytutowych do pomocy badaczom z Ukrainy.

Uniwersytet bgdzie aplikowal o fundusze centralne, natomiast na tym

etapie na\e?y sig opieral natym, co juL mamy. Prorektor prof. dr hab. W.

Wysota wskazywal, 2e przede wszystkim powinny zostal wykorzystane

Srodki z IDUB.

Na spotkaniu z Dziekanami JM Rektor poinformowal, ze wchodzi w 2ycie

zawreszenie wszelkich kontakt6w ze studentami i badaczaml z Rosji.

Studenci ibadacze z Rosji, kt6rzy obecnie przebywaj4 na Uniwersytecie i

maj4 zawarte umowy, mog? dokoriczy6 studia i wsp6lpracg, natomiast te

osoby, z kt6rymi wstgpnie prowadzono rozmowy naIe?y przeslal

informacje, 2e decyzjq wladz centralnych wsp6lpraca nie dojdzie do

skutku. Nadal pozostaje niejasna kwestia dotyczqca r62nicy statusie

student6w zBtalorusi i Rosji.

Zespol kryzysowy, kt6ry zajmowal sig covid-em zostal przeksztalcony w

ZespoL kryzysowy zajmujqcy sig koordynacj4 i monitorowaniem pomocy

dla Ukrainy. Na proSbg wLadz rektorskich w sklad zespolu wchodz4

przedstawiciele z Wydzial6w, kt6rzy sE odpowiedzialni za koordynacjg

dzialah pomocowych. Koordynatorem z naszego Wydziatru jest mgr

Kseniia Korshunova, kt6ra pochodzi z Ukrainy i jest pracownikiem

Dziekanatu.

4.

5.

6.



Rektor przekazal r6wniez informacjg, ze podejmowane s4 dzialania w celu

r ozeznania' bazy lokalowej IJ czelni, aby ulokowa6 student6w z Ukrainy.

Ostatnia informacj aDziekana dotyczyLa akcji pomocy naszych student6w

w punkcie informacyjnym na Dworcu Gl6wnym PKP, kt6rej

pomyslodawczyni4 i koordynatork4 jest dr Malwina Krajewska. Dziekan

podzigkowal dr Krajewskiej oraz studentom za pracA i poinformowaL, 2e

po rozmowie zPaniq doktor podj4l decyzjg o zawieszeniu akcji. Powodem

takiej decyzji Dziekana jest brak mozliwo6ci nalezytego zapewnienia

bezpieczeristwa, dIa dzialaj4cych w tej akcji wolontariuszy, przez Policjg.

Prof. dr hab. Maria Lewicka zapytala o liczbg os6b przyjeAdZajqcychzzagranicy

do Torunia.

Dziekan w odpowiedzi poinformowal, 2e nie ma danych dotyczqcych liczby

przyjehdlaj4cych, poniewaz nie wszyscy uchodlcy przechodzq przez punkt

informacyjny. Natomiastz informacji uzyskanych od innych os6b jest to ponad I

tyS. dziennie.

Dr Joanna Szalacha-Jarmuzek zapytala o mozliwoS6 zaliczania praktyk

studenckichza uczestnictwo w akcjach pomocy Ukrainie.

Dziekan poinformowal, 2e nie molna wysyla6 student6w do takiej pomocy, jeheIi

nie jesteSmy w stanie zapewnil im bezpieczefstwa.

Weronika Puciata zapytaLa, azy zakaz dotyczy wszystkich organizacji

wolontariackich.

Dziekan odpowiedzial, 2e nasi studenci mog4 wlqczal sig w wolontartaty

zorganizowane przez inne instytucj e.

Prof. dr hab. Maria Lewicka podzigkowala profesorowi Zbigniewowi

Nerczukowi za przyjgcie i udzielon4 pomoc dla dw6ch psycholozek zUkrainy

wraz z dziecmi.

W zwi4zku z otrzymanym od JM Rektora pismem dotyczqcym zgloszeh

najwazniejszych osi4gnig6 organizacyjnych i naukowych Wydzialu do nagr6d,

7.

8.



Dziekan poprosil dyrektor6w Instytut6w o przygotowanie propozycji i

poinformowal o planowanym w tej sprawie spotkaniu z dyrektorami w II pol.

marca. Dziekan zaproponowal, aby za najwaZniejsze osi4gnigcie organizacyjne

Wydzialu wskaza6 adaptacjg budynku dla Instytutu Psychologii.

Dziekan zwrocil sig z proSb4 o funkcjonowanie pracownik6w i student6w w

rehimie sanitarnym i noszenie maseczek dop6ki Ministerstwo Zdrowtanie zniesie

obostrzeri.

Ad3

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dr hab. Aleksandrg Sekleckq, kt6ra

byla konsultantk4 protokolu z ostatniego posiedzenia Rady Dziekariskiej.

Dr hab. Aleksandra Seklecka poinformowala, 2e przeczytala protok6l, kt6.y

oddaje przebieg Rady Dziekariskiej z ubieglego miesi4ca. Dziekan otworryl

dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan poprosil o

- umieszczenie linku do glosowania nad prryigciem protokolu.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoict 23

os6b, oddano 19 glos6w: 19 - TAK.

Protok6l zo stal przryj gty pr zez Rad g Dzi ekarisk4 j e dnomyS lnie .

Ad4

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dra hab. Zbigniewa Nerczuka -
Dyrektora Instytutu Filozo fii.

Pan Profesor zreferowal wniosek w sprawie zatrudnienia na podstawie umowy o

praca w Katedrze Logiki Instytutu Filozofii na stanowisku post-doc dr. Marii

Pauli Mench6n. Zatrudnienie na okres trzech lat w calo6ci bedzie finansowane z

grantu.

Dziekan otworzyl dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarz4dzil

glosowanie.



W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoici23

os6b, oddano 17 glos6w z l7 - TAK.

Rada Dzi ekariska zatwier dztLa wni o s ek.

Dziekan ponownie zwrocil sig do dyrektor6w Instytut6w zzapytantem, czy maiq

jakiS pomysl nanajwahniejsze osi4gnigcie organizacyjne ibadawcze w minionym

roku kalendarzov,rym, poniewa? JM Rektor oczekuje w najblizszych dniach

odpowiedzi.

Prof. dr hab. Maria Lewicka zaproponowala zgloszenie, jako osiqgnigcie

or ganizacyj ne, adaptacj g budynku Instytutu P sycho I o g i i .

Dziekan podzigkowal prof. Lewickiej za zgloszenie budynku do osi4gnigcia

organizacyjnego i zapytal o nagrody w wymiarze naukowym oddaj4c glos dr. hab.

Krzysztofowi Pietrowiczowi, prof. UMK.

Dr hab. K. Pietrowicz poinformowal, 2e propozycje konsultowal z kierownikami

Katedr i gdyby mial kogoS zglosi6, to zglosilby dra hab. Dominika Antonowicza,

prof. UMK za fnalizacjg badari nad kibicami. W ubiegtym roku ukazala sig

ksi4zka dra hab. D. Antonowicza, prof. UMK, kt6ra stanowi podsumowanie

badari.

Prof. dr hab. Ewa Glowacka poinformowala, 2e zgLoszenia skonsultuje z

kierownikami Katedr, ale w tym roku nic takiego wazkiego sig nie wydarzylo.

Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK poparl zgloszenie Pani prof. M. Lewickiej

o uznanie za najwalniejsze osi4gnigcie organizacyjne adaptacjg budynku

Instytutu Psycholo gii oraz poinformowal, 2e czeka na zgloszenie pracownik6w

dotyczEce osi4gnig6 naukowych i mogtryby to by6 tlumaczenratrzechksiqzek.

W imieniu dyrektora Instytutu Nauk Pedagogi cznych glos zabrala dr hab. Violeffa

Kopiriska, prof. UMK informuj4c, 2e rozmawiala z dyrektorem INP i zgloszone



do osi4gnig6 w wymiarze naukowym zostanq prawdopodobnie dwa artykuly,

kt6re udalo sig opublikowa6 za 200 punkt6w oraz ksi4ika autorstwa prof.

MaLgorzaty Kowalczyk podsumowuj 4ca proj ekt badaw czy prowadzo rry przez

Pani4 Profesor.

Dziekan podsumowujqc poprosil o przeslanie informacji od dyrektor6w, aby

m6gt wybra6 i przedstawi6 JM Rektorowi propozycje badawcze z naszego

Wydziatu, bo od strony organizacyjnej trudno o lepsze zgloszenie od budynku

Instytutu Psychologii, ze wzglgdu na naklad pracy jakiego wymagaLa

rewitalizacja.

Ad5

Prof. dr hab. Ewa Glowacka zapytala o mozliwofic przyznania nagrody w

konkursie na najlepszego dydaktyka zorganizowanym przez IBiK.

Dziekan poinformowal, 2e na poziomie Instytutu konkurs powinien by6

rozstrrygnigty i zaoprntowany przez komisjg, a nastgpnie przedstawiony na

Radzie Dyscypliny i z tego poziomu Rada mo2e rekomendowa6 do nagrody na

naj lepszego dydaktyka.

Dr hab. Maciej Trojan zapytal o mo2liwo$6 przeglosowania nowego skladu

Komisji ds. JakoSci Ksztalcenia.

Dziekan zaproponowal, 2e na nastgpnej Radzie Wydzialu ztoty wniosek o

wygaszenie kadencji obecnej Komisji ds. JakoSci Ksztalcenia i powolanie nowej.

Dyrektorzy Instytut6w majE zglosic po 1 osobie do skladu Komisji.

Mgr AnnaMielczarek-Taica poinformowala, 2e w plikach do Rady Dziekariskiej

zamieicila Regulamin Komisji i plik dotyczEcy obserwator6w matur, kt6rych

ch96 uczestnictwa nale?y zglosic do Dzialu Rekrutacji i Spraw Studenckich do

dnia 31 marca br.



W kolejnej informacji mgr A. Mielczarek-Taica poprosila dyrektor6w Instytut,6w

. o wskazanie termin6w promocji doktorskich, kt6re na WydziaIe, zgodnie z

ustal eni am i, maj q zo stal zor ganizowane dy s cyp I inam i .

Dziekan podzi gko w aL za obe cno 56 i zamk,n$po s i edzeni e Rady Dzi ekanskiej .

' protokolowala: frfl,n a pdG/DL-

Konsultant protokolu:


